
                              AFDELING 3854 

                    Byhusene i Rødekro 
                                               

                                                   Rødekro den, 17-01-2019 

 
Referat fra bestyrelsesmøde, 15.januar kl. 17 på Rødekro Kro. 

 

1.        Godkendelse af referat fra 19 december 2018 

       Ingen referat til godkendelse denne gang. 

2.        Siden sidst. 

       Bestyrelsen blev orienteret omkring sammenlægningen. 

3.        Valg af sekretær. 

       Hanne Cammuch                   

4.        Valg af næstformand. 

       Preben Byllemos efter skriftlig afstemning 

5.        Valg af kasser. 

       Posten nedlægges 

6.        Valg af web marster. 

       Hanne Cammuch                   

7.        Siden sidst bl. a. fogedretten 2 stk. 

       Bestyrelsen blev orienteret om de to verserende sager. 

8.        Nye hjemmesider. 

       Bestyrelsen blev orienteret om ændring af de eksisterende    

       sider som Svend aftaler med Web i Tåstrup                         

9.        Udligning af huslejen i den nye afdeling.   

       Bestyrelsen blev orienteret om at det vi har modtaget fra  

       Tåstrup kan vi ikke bruge til noget og Svend tager en snak    

                med dem den 21 januar og ser om vi kan finde en acceptabel  

                løsning.   

10. Ny forretningsorden afd. 3854  

       Ny forretningsorden var udsendt og blev underskrevet.  

       Helle var i tvivl omkring person data loven, har undersøgt  

       sagen og ingen kan komme ind til vore oplysninger uden de      

       er beboer og har en kode til hjemmesiden, så var Helle     

       tilfreds.                        

11. Regnskab. 

       Kort orientering af regnskabet, som viser et flot halvårs  

            resultat 

12. Udlejning. 

       Ingen ledige boliger 

13. Nyt logo. 

        Preben kom med forslag til nyt logo. Man blev enige om at  

DOMEA 

Rødekro 



        Preben kommer med en revideret forslag, som vi tager  

                 stilling til på næste møde  

14. Tiltag i Byskoven 2018/2019. Asfaltering og nye robotter. 

        Bestyrelsen blev orienteret omkring indkøb af 3 nye  

        robotter og at stamvejen med lommer bliver asfalteret 

15. Tiltag Søvænget 2018/2019. Yder døre og vinduer. 

        Der bliver udskiftet døre og vinduer på Søvænget 

        Svend tager en snak med Poul Erik omkring græsslåning og    

        grenbeskæring på Søvænget, samt opretning af gangstier. 

16. Tiltag Engvej-Midt 2018/2019. Beklædning skure-vinduer. 

        Alle skure bliver beklædt med Ivarson plank + der bliver    

        udskiftet låse på Engvej (systemlåse) så man fremover kun  

                 er en systemnøgle. Beklædning bag vaskerum bliver rep. 

                 Dette er besluttet på beboermødet i 2017    

                 og pengene er hensat til i år, så det kan ikke ændres. 

17. Tiltag Rise-Skovbo 2018/2019. 

        På Skovbo er der lidt tvist omkring ejendomsmesterens  

        funktion. Dette tager Svend på Michael op på et møde med  

                 Marianne på Skovbo. 

                 Inga havde en forespørgsel omkring indendørs vedligehold,  

                 dette undersøger Svend sammen med Peder på kontoret og  

                 vender tilbage omkring spørgsmålet. 

18. Undersøgelse af besparelser i hele afdelingen. Molokker. 

        Peder på kontoret er gået i gang med hvad det vil koste og  

        hvor det vil være rentabelt at opsætte, inden næste møde. 

19. Undersøgelse af de gamle bygninger. Ingeniør undersøgelse. 

        Der skal komme en pris snarest omkring hvad det koster at  

        give en sundheds og vedligeholdelses plan på den gamle  

        boligmasse og så tager vi stilling til om det er ok. 

20. Årsmøde Nyborg Strand i Domea DK den, 5-6. april 2019. 

       Til orientering 

21. Bestyrelses kursus på Rødekro den, 18. februar 2019 KL 17  

       Til orientering 

22. Kursus døgn Ecco Tønder den, 8-9. marts 2019. 

       Til orientering. 

        Der var glemt regionsmødet Huset Middelfart den 19 marts  

        kl. 17. 

23. Eventuelt. 

       Man blev orienteret omkring kommunens beplantning i     

       Byskoven, som man vil beskære kraftig i. 

       Aftale omkring hvad man kunne bruge af penge i afdelingen. 

       Næste bestyrelsesmøde er den 20 marts kl.17 på kroen 


